
 
 
 

MENINGSVORMENDE RAAD I         30 november 2017 ACTIELIJST (CONCEPT) 
 
De vergadering kunt u hier terugkijken 
 

Nr Onderwerp Actie 
 

1. Opening 
 

Aanwezig:  
Voorzitter: Arie van Wijk 
Griffie: Edzard van Holthe  
 
Samen Beter Nieuwkoop: Remco Hendriks 
Fractieassistenten: Robert van der Jagt 
 
CDA: Leon Zoet 
Fractieassistenten: Nick Draper 
 
Natuurlijk Nieuwkoop: Pien Schrama, 
Kees Hagenaars 
Fractieassistenten: Bas Oostwouder 
 
VVD: Tom de Kleer 
Fractieassistenten: Hans Kruit  
 
D66:  
Fractieassistenten: Tom van den Braak, 
Arnold van der Lee 
 
SGP-ChristenUnie:  
Fractieassistent: 
Mariska van Buren-Gorissen 
 
Fractie Mur: Leen Mur 
 
Collegeleden: Frans Buijserd, 
Guus Elkhuizen, Annette Pietersen, 
Paul Platen 
 
Ambtelijke ondersteuning:  
Marianne Verhoef (bij agendapunt 3); 
Corrie Bos van AnteaGroep (bij 
agendapunt 4), Axel van Luijk (bij 
agendapunt 5), Richard Bosman (bij 
agendapunt 8) 
 
Gasten: Michiel Pelser en Rik Diederik 
(beiden bij agendapunt 3)  
 
Insprekers: 
Theo de Boer en Wim van der Hulst (beiden 
over agendapunt 4) 
 

2.  Vaststellen agenda  
 

Ongewijzigd vastgesteld 
 

3. Raadsvoorstel Incidentele subsidie voor 
Hockeyclub Nieuwkoop voor nieuw 
hoofdveld 
B&W stelt de raad o.a. voor : (1) De 
Hockeyclub Nieuwkoop een incidentele 
subsidie te verstrekken van maximaal € 

Michiel Pelser en Rik Diederik geven 
antwoord op vragen en opmerkingen over: 
- Niet over 10 jaar weer bij gemeente 

aankloppen 
Jaarlijks bedragen reserveren, dus nee 

- Proces 
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600.000,- euro voor de vervanging van het 
hoofdveld (onder voorwaarde dat wordt 
gekozen voor een waterveld). (2) Daarmee 
af te wijken van de ASV gemeente 
Nieuwkoop 2017, zoals beschreven in 
artikel 17, lid 1. (3) Dit bedrag te onttrekken 
aan de algemene reserve vrij besteedbaar. 
(4) Begrotingswijziging nr. 2018-05 vast te 
stellen. 
 
 

- Toekomst beheer met tennisverenigingen 
beïnvloed door dit besluit 
Fiscaal voordeel onduidelijk; wetgeving 
BTW is bijv. van invloed 

- Wat als subsidie wijzigen in lening 
Dan geen reservering meer mogelijk. 
Reserveren en aflossen tegelijkertijd kan 
niet. 

- Door uzelf gevraagd bedrag wordt 100% 
gefinancierd. Duurzaam? 

- Stibuni 2 eerder in leven roepen door 
subsidie. 

 
Wethouder Elkhuizen geeft antwoord op 
vragen en opmerkingen over:  
- Als tennisvereniging vergelijkbare 

aanvraag doet, wat dan? Weer zelfde 
behandeling? 
In principe wel, maar dit vraagstuk bij 
hockey speelt al langer  

- Waarom reactie opvragen VVD ‘geheim’ 
Zorgvuldigheid 

- Waarom geen lening 
Bij subsidies zijn bestaande spelregels; en 
nu traject om te komen tot 
beheersstichting; zorgvuldige gesprekken 
met fiscus. 

- Nu subsidie aan vereniging en voorheen 
subsidie aan stichting (StiBuni) 

- Waarom geen voorwaarden. Duurzaam. 
Reflectie op onderhandelingsproces. 
Probleem bij hockey oplossen. Allerlei 
aspecten zijn aan orde gekomen. 

- Precedentwerking. Veel andere vereniging 
ook ‘achtergesteld’ t.o.v. voetbal. Visie 
ontbreekt. Hap-snap. 
Precedentwerking niet aan orde. 

- Optie toch nu lening, die door Stibuni 2 
wordt terugbetaald. 
Voorkom problemen met fiscus. 

 
Discussiepunten zijn:  
- Hoe hou je beter zeggenschap als 

gemeente. 
- Financieringswijze 
- Alternatieven. Deze zijn nu niet in beeld 

gebracht. Lastige afweging. 
 
Reactie Michiel Pelser en Rik Diederik:  
Voor alle verenigingen is het onmogelijk om 
sporthal of zwembad te bouwen. De hockey 
heeft altijd zelf broek op gehouden. Staat 
open voor gesprekken met tennisverenigingen 
Fiscalist van gemeente adviseerde ook 
subsidie. 
 
Reactie wethouder Elkhuizen: Verschil 
subsidie en renteloze lening valt uit in 
voordeel in richting subsidie. Het is duurzaam. 
 
De raad heeft voldoende informatie om een 
besluit te nemen. Het wordt een  
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discussiestuk in de volgende 
besluitvormende raadsvergadering op verzoek 
van vele partijen. 

Tot.21.05 uur 

4. Raadsvoorstel Verkeersveiligheid 
Zevenhovenseweg 
B&W stelt de raad voor: (1)  Uit de Reserve 
Zevenhovenseweg een bedrag van € 
45.000,- beschikbaar te stellen voor het 
treffen van verkeersmaatregelen op de 
Zevenhovenseweg. (2) De Reserve 
Zevenhovenseweg in stand te houden voor 
verbeteringen in het fietsroutenetwerk en 
de naam van deze reserve te wijzigen in 
“Reserve verbetering fietsverbindingen”. De 
doelstelling van de reserve is de 
verbetering van fietsverbindingen in de 
breedste zin binnen de gemeente 
Nieuwkoop. 

Inspreker Theo de Boer geeft aan zeer 
teleurgesteld te zijn dat er nu raadsvoorstel 
ligt waarin verkeersveiligheid op 
Zevenhovenseweg niet wordt verbeterd terwijl 
het er toch onomstreden onveilig is. 
 
Inspreker Wim van der Hulst geeft aan te 
spreken namens alle bewoners van de 
Zevenhovenseweg. Ze stellen 6 punten voor 
om de weg veiliger te maken. En wat hen 
betreft kan het Nut en Noodzaak rapport F314 
van Antea verscheurd worden. 
 
Wethouder Elkhuizen geeft antwoord op 
vragen en opmerkingen over:  
- Cofinanciering Zuid-Holland 

fietspadenplan knelpunten oplossen.  
Niet duidelijk of cofinanciering beschikbaar 
blijft. 

- Alternatieven bekeken 
Terug naar raad als er vervolgonderzoek 
moet komen. 
Optie kan zijn: asfalt er uit en klinkers in. 
Ook kan verlichting bekeken worden als 
de raad daar opdracht (incl. geld) toe 
geeft. 

- Opdracht was veilige fietsroute 
Gericht op vrijliggend fietspad 

- Talud verlagen  
Financieel enorme kostenpost voor 
kabels, leidingen en op- en afritten e.d. 
Als 1m afgraven, dan 2m breedte ruimte 
winnen. 

- Waar en wanneer is de opdracht van de 
raad gewijzigd. 
Betaald uit beschikbare €48.000. 

 
Discussiepunten zijn:  
- Nu €1,5 mln. Wat wordt daarmee opdracht 

aan B&W. 
- Eventueel resterend bedrag reserveren 

voor andere knelpunten. 
- Wat is visie van provincie in belang van 

een structurele oplossing. Deze informatie 
ontbreekt 

 
Reactie wethouder Elkhuizen: 
Blij dat VVD raadslid bepleit bij zijn 
partijgenoot de Gedeputeerde om snelle 
duidelijkheid over de cofinanciering. 
 
Reactie van Theo de Boer: Fijn dat iedereen 
van mening is dat het veiliger moet. Enige 
echt duurzame oplossing is gescheiden 
fietspad.  
 
Reactie van Wim van der Hulst: andere 
maatregelen dan genoemd in raadsvoorstel 
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komen in discussie helaas niet aan orde. Het 
moet veiliger. Doe ook iets aan snelheid. 
 
De raad heeft, op fractie Mur na, voldoende 
informatie om een besluit te nemen. Het wordt 
een discussiestuk in de volgende 
besluitvormende raadsvergadering op verzoek 
van meerdere partijen (o.a. VVD, Mur, 
SGP-CU). 

Tot.22.09 uur 

5. Raadsvoorstel Vaststelling 
bestemmingsplan Teylerspark 
B&W stelt de raad o.a. voor: (1) In te 
stemmen met de Nota van zienswijzen en 
wijzigingen; (2) Het bestemmingsplan 
‘Teylerspark’ gewijzigd vast te stellen, met 
inachtneming van de voorgestelde 
aanpassing naar aanleiding van de 
zienswijzen en met in achtneming van de 
ambtshalve aanpassingen, alles als 
verwoord in de Nota van zienswijzen en 
wijzigingen. 

Wethouder Platen geeft antwoord op vragen 
en opmerkingen over:  
- Contouren 
- Waarom afgeweken van ‘doorkijk’ 

Wel doorkijk aan westkant van het plan. 
- Gesprek met woningcorporatie 
- Waarom toch weer zelfde plan door B&W 

voorgelegd 
- Beleid ten aanzien van hoge druk 

gasleiding versus woningen. 
 
Discussiepunten zijn:  
- Uiterlijk van woning gebied (blokkendoos) 

versus welstandsvrij 
- Vormgeving 
 
Reactie wethouder Platen: 
De vormgeving zal een gespreksonderwerp 
worden met de woningcorporaties 
 
De raad heeft voldoende informatie om een 
besluit te nemen. Het wordt een hamerstuk in 
de volgende besluitvormende 
raadsvergadering. 

Tot.22.25 uur 

6. Raadsvoorstel Openen grondexploitatie 
Teylerspark Nieuwveen 
B&W stelt de raad o.a. voor (1) de 
grondexploitatie GZ102 – Teylerspark, te 
Nieuwveen per 1 januari 2018 te openen, 
(2) het tekort van de grex te dekken uit de 
voorziening nadelige saldi grondexploitaties 
en deze aan te vullen met een bedrag van 
€ 695.000,- ten laste van de voorziening 
Permanente sociale woningen en (3) het 
voorbereidingskrediet ‘Voorbereiding 
Teylerspark’ afsluiten en de gemaakte 
voorbereidingskosten ten laste brengen 
van de grondexploitatie. 
 

De raad heeft voldoende informatie om een 
besluit te nemen. Het wordt een hamerstuk in 
de volgende besluitvormende 
raadsvergadering  

Tot.22.26 uur 

7. Raadsvoorstel Beschikbaar stellen 
voorbereidingskrediet voor Teylerspark 
2 en naastliggend openbaar gebied 
B&W stelt de raad voor een 
voorbereidingskrediet, behorend tot de 
immateriële vaste activa, beschikbaar te 
stellen van € 200.000,- bestemd voor de 
ontwikkeling van woningbouwlocatie 
Teylerspark 2 en het openbaar gebied aan 
de zuidzijde van Teylerspark 1 en 2, en de 
werkelijke kosten later na vaststelling van 
de grondexploitatie(s) alsdan in te brengen. 

De raad heeft voldoende informatie om een 
besluit te nemen. Het wordt een hamerstuk in 
de volgende besluitvormende 
raadsvergadering. Fractie Mur zal een 
stemverklaring geven. 

Tot.22.27 uur 
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8. Raadsvoorstel Vaststelling 
stedenbouwkundig plan Noorder- en 
Zuidereiland en herziening 
grondexploitatie GZ25 plan De 
Verwondering 
B&W stelt de raad voor in te stemmen met 
(1) de Nota van beantwoording 
schetsvarianten Noorder- en Zuidereiland 
en (2) het stedenbouwkundig plan Noorder- 
en Zuidereiland als uitgangspunt voor de 
herziening van het bestemmingsplan 
Noordereiland en wijzigingsplan 
Zuidereiland. (3) De herziene 
grondexploitatie GZ25 De Verwondering 
vast te stellen. 
 

Wethouder Platen geeft antwoord op vragen 
en opmerkingen over:  
- Natuurlijk Nieuwkoop verwijst naar 

technische vragen. Op alle punten was 
positief gereageerd. 
Positieve reactie is op basis van globale 
berekening. E.e.a. moet wel verder 
uitgewerkt worden. 

- Communicatie naar inwoners 
O.a. schriftelijk reageren 

- Betrouwbaar zijn 
- VVD verwijst naar technische vragen. 

Aandacht voor fietsende jeugd 
- Aandacht voor acceptatie door 

omwonenden 
 
De raad heeft voldoende informatie om een 
besluit te nemen. Het wordt een hamerstuk in 
de volgende besluitvormende 
raadsvergadering  

Tot.22.39 uur 

9. Mededelingen uit gemeenschappelijke 
regelingen  
 

Geen gebruik van gemaakt 

  10. Berichten uit B&W  
 

Geen gebruik van gemaakt. 

  11. Rondvraag  
 

Geen gebruik van gemaakt. 
 

  12. Actielijst Meningsvormende Raad I  
vaststellen  
De actielijst van de meningsvormende raad 
I van 2 november 2017. 
 

Ongewijzigd vastgesteld 
 

  13. Sluiting 
 

Om 22 40 uur 

 


